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PREDMET: TISKOVNA KONFERENCA 
 
 
Spoštovani! 
 
 
 

Vabimo vas na tiskovno konferenco ObO SD Trebnje, 
ki bo v ponedeljek, 21. marca ob 17.00 v CIK Trebnje (učilnica 4, drugo 

nadstropje). 
 
 
 
 
Predmet tiskovne konference bo: 
 
- predstavitev županskega kandidata za lokalne volitve 
- predstavitev kandidatnih list za občinski svet občine Trebnje 
- predstavitev programa ObO SD Trebnje za lokalne volitve 2010 
- podpora županskemu kandidatu v občini Mirna 
 
 
 
 
 
Vljudno vabljeni! 
 
 
 
 
 

Nace Sila 
predsednik ObO SD Trebnje 

 

 



1. Predstavitev županskega kandidata ObO SD Trebnje 
 

Ţupanski kandidat ObO SD Trebnje na volitvah je mag. Marko Grandovec: 

- starost: 47 let (rojen: 31.7.1963) 

- izobrazba: magister kinezioloških znanosti 

- poročen, oče dveh otrok 

- zaposlen: Vita, Trebnje, d.o.o. (direktor in lastnik) 

 

»Občina je pomemben del ţivljenja, kajti projekti in dejavnosti znotraj tega sistema so vpeti v okolje 

bolj kot si lahko kdorkoli misli.  Zato je teţko dajati visokoleteče obljube. Obljube in cilji morajo biti 

realni, zato boste iz mojih ust teţko slišali obljubo, ki bo izrečena na pamet. Teţko bom nekaj obljubil, 

če prej ne bom preveril, ali pa vedel, da je to mogoče izpeljati v praksi.  

Če so obljube pogoj za izvolitev, potem nisem kandidat, ki bi ga moral kdorkoli voliti. Če je pogoj za 

izvolitev delo, korektnost in realnost, potem imajo razmišljanja o tem realno osnovo. Program ObO SD 

je tudi moj program za volitve.  

Ta program nameravam izpeljati v več fazah in na različne načine. Triletni mandat bo potrebno 

razdeliti v tri cikluse: 

1. Dokončanje ţe začetih projektov 

2. Stabilizacija proračuna na realni osnovi 

3. Začetek novega investicijskega ciklusa 

Ker je zelo pomembno tudi dejstvo, da je potrebno o določenih projektih doseči konsenz, bodo 

imeli prioriteto projekti, za katere se zavzema več strank oz. list. V ta namen nameravam ţe na 

začetku vzpostaviti prioritetno listo in se je drţati do konca mandata. Seveda mora biti vmes prostor za 

določene projekte, ki jih prinese čas, vendar pa le-ti ne morejo biti in tudi ne bodo ključni. 

Pri delu je potrebno imeti podporo tudi v učinkoviti občinski upravi in zato bo po mojem mnenju 

potrebno pripraviti nekatere spremembe v sistematizaciji delovnih in notranji organizaciji, ki bi 

zagotovila večjo učinkovitost in večjo usmerjenost k pridobivanju evropskih in drţavnih sredstev, dokler 

so še na razpolago.« 

 

Občina ne more biti nosilec razvoja, lahko pa je dober servis in dober partner, ki omogoča, da 

podjetja, posamezniki in društva opravljajo svoje delo v čim bolj prijaznem okolju s čim bolj prijaznimi 

in realnimi predpisi. 

 

Zatorej bo potrebno urediti nekatere občinske odloke, ki bodo v sedanji teţki gospodarski situaciji 

omogočili vsem naštetim, da se z optimizmom lotijo novih projektov, brez da bi se pritoţevali, da jim 

drţava oz. občina to ne omogočata. 

 

Pri tem mislim na: 

1. občinski prostorski načrt  

a. to je osnova za nadaljnji razvoj občine, zato so potrebna intenzivnejša sodelovanja z 

ministrstvi 

2. odlok o gradnji zidanic na vinogradniškem območju oz. območju razpršene gradnje 

a. z natančnim reguliranjem tega vprašanja, bi pridobili tudi precej sredstev v občinski 

proračun  

3. odlok o Cvibljah 

a. odlok popraviti na način, da se bodo investitorji laţje odločili za gradnjo 

4. odlok o industrijsko-poslovnih conah 

a. gre za to, da je potrebno podjetjem (predvsem domačim) omogočiti določene olajšave, če 

bodo v obdobju naslednjih petih let zaposlovali določeno število delavcev 



b. pri tem jim je potrebno omogočiti prostorske širitve tudi izven določenih con, seveda v 

okviru sprejemljivih moţnosti in načrtov 

5. odlok o ustanovitvi JP Komunala 

a. ob izločitvi Mirne potrebno ta odlok na novo definirati v okviru 4 občin in v njem 

odpraviti tudi druge manjše pomanjkljivosti  

b. nekatera vprašanja bo potrebno bolj natančno definirati in s tem enkrat za vselej odpraviti 

s komunalo kot predmetom sporov 

6. odloki o drugih javnih zavodih 

a. uskladiti z Mirno in ostalimi občinami 

7. odlok o gradnji sončnih elektrarn 

a. imamo precej objektov, ki to omogočajo, pridobiti je potrebno vlagatelje  

b. tu bosta dve koristi: delo in zagotovljen prihodek v prihodnjih letih, saj je energetika 

pomemben del gospodarstva, ki pa je  v naši občini popolnoma neizkoriščen 

 

S hitrim sprejemanjem teh in še nekaterih drugih odlokov (vseh tudi ne poznam) se bo ljudem dala 

moţnost, da opravljajo svoje delo, ne pa da se ukvarjajo sami s sabo ali pa z nedefiniranimi odnosi 

povzročajo spore. S tem bo občina zagotovila svojo osnovno funkcijo, olajšalo pa se bo tudi delo 

zaposlenih na občini, ki se bodo lahko posvetili pripravi tistih projektov, ki so realni, da se začnejo v 

zadnjem delu mandata: 

- izgradnja vrtca v Velikem Gabru 

- ureditev mladinskega centra 

- preureditve prostorov za knjiţnico in glasbeno šolo 

- projekt za ureditev centra Trebnjega 

- projekt in začetek gradnje Kulturnega doma v Trebnjem 

- projekt za novo športno dvorano 

 

In ker so to projekti, ki bodo spremenili podobo Trebnjega, bo seveda ţe na začetku potrebno napeti vse 

sile in dokončati novi občinski prostorski načrt, ki bo vključeval vse omenjene projekte in jih v 

nadaljnjem obdobju dvajsetih let tudi omogočal, brez da bi se bilo potrebno zaradi ne-izvajanja 

izgovarjati na drţavo oz. posamezna Ministrstva. 

 

Ob tem je potrebno seveda skrbeti za infrastrukturo: ceste, vodovode, kanalizacije in narediti načrt za 

izvedbo potrebnih del v okviru razpoloţljivih sredstev: 

- kanalizacija: Velika Loka, Čateţ, Studenec 

- ceste: ureditev cest, ki so bile uničene zaradi prekomerne uporabe 

- vodovod: zamenjave cevi, zagotavljanje zadostnih količin vode 

 

Seveda se bo potrebno opreti na nove in moderne oblike delovanja predvsem v obliki javno zasebnih 

partnerstev, ki bi omogočala hitrejši dotok kapitala in hitrejši razvoj. Sama občina s svojim proračunom 

in zadolţevanjem po mojem mnenju ni prava perspektiva. Javno zasebna partnerstva so mogoča pri 

razvoju poslovno industrijskih con in vseh zgoraj naštetih projektih, potrebno jih je samo pravilno 

definirati in sprejeti kot del modernega načina razmišljanja.  

 

Ne da bi mislil, da to ni pomembno, je potrebno omeniti delitveno bilanco z novo občino Mirna, 

vendar tu menim, da ne bi smeli imeti problemov in vsa odprta vprašanja rešiti v roku pol leta. Hkrati s 

tem pa tudi delno re-organizirati občinsko upravo, da bi postala bolj učinkovita in odprta in da bi dobila 

podjetniško miselnost. 

 



Volilna kampanja Socialnih demokratov je omejena na obveščanje občanov in posredovanje 

vsebine programa, vsa preostala sredstva pa bomo namenili v humanitarne namene. 

Društva, kamor bomo namenili denar bomo iz higieničnih razlogov objavili šele na koncu 

kampanje. 

 
 

 

2. Predstavitev kandidatnih list ObO SD Trebnje za lokalne volitve 2011 
 

 

Kandidati za občinski svet so izbrani na podlagi znanj, vpetosti v okolje, poznavanja problemov in 

predvsem zato, ker vidijo rešitve. Na listi SD so tudi kandidati, ki niso člani stranke, pa so v programu in 

načinu dela v zadnjih letih prepoznali pravo kombinacijo za iskanje poti, ki bi v našo občino prinesla 

čim hitrejši napredek in čim višjo kakovost ţivljenja. 

 

 

PRVA VOLILNA ENOTA: 

(Veliki Gaber, Čateţ, velika Loka, Šentlovrenc, Sela Šumberk) 

 

1. Mitja Jeras 

2. Zdenko Praznik 

3. Joţica Dremelj 

4. Alojzij Piškur 

5. Boštjan Medvešček 

6. Vanja Marolt 

 

 

DRUGA VOLILNA ENOTA: 

(Dol. Nemška vas, Svetinja, Dobrnič, Kneţja vas) 

 

1. Uroš Majerle 

2. Andrej Lazar 

3. Antonija Krmelj 

4. Štefan Kek 

5. Joţi Čeh 

 

 

TRETJA VOLILNA ENOTA: 

(Trebnje, Štefan, Račje selo) 

 

1. mag. Marko Grandovec 

2. Marjan Krmelj 

3. Silva Kastelic 

4. Irena Germovšek 

5. Nino Zajc 

6. Igor Lekše 

7. Dušan Jarc 

8. Dragomir Sila 

9. Staša Milović 



 

3. Predstavitev programa ObO SD Trebnje za lokalne volitve 2011 
 

 

Za moderno in razvito občino Trebnje 

(izvleček iz programa ObO SD Trebnje) 

 

 

Na podlagi našega detajlnega programa menimo, da bi se v naslednjem mandatu na ustrezen nivo razvili 

objekti in dejavnosti, ki pomembno vplivajo na kakovost ţivljenja:  

 Razvoj vseh projektov na področju druţbenih dejavnosti in temu pripadajoče 

infrastrukture (šport, kultura). 

 Ureditev problematike na področju urejanja prostora, predvsem sprejetje smiselnega 

občinskega prostorskega načrta, ob tem pa natančno opredeliti smeri širjenja 

stanovanjske gradnje, vprašanje legalizacije zidanic in nasploh ureditve prostora na 

področjih razpršene gradnje. 

 Urejanje centra Trebnjega. 

 Enakomeren in načrtovan razvoj vseh krajev. 

 Ureditev odnosov na področju lokalnih javnih gospodarskih sluţb in učinkovito 

načrtovanje in vodenje projektov na področju komunalnih dejavnosti (vodovodi, 

kanalizacije). 

 Pripraviti pogoje za ureditev mladinskega centra. 

 Vzpostavitev racionalne občinske uprave, ki bi bila sposobna spremljati razvoj in 

pridobiti čim več evropskih in drţavnih sredstev. 

 Čim več spodbud za gospodarstvo in kmetijstvo. 

 Urediti je potrebno sedanjo H1 in navezave na mesto Trebnje, poleg tega pa še 

projekte pločnikov Ponikve, Obrtna cona,Veliki Gaber in ureditev cest, ki so bile 

poškodovane zaradi povečane uporabe. 

 

 

Posebej pomembno mesto zavzemajo naslednja dejstva: 

 

1. Korektno zastopanje interesov občanov v občinskem svetu in podpora razvoju vseh 

krajevnih skupnosti. 
Na osnovi našega programa, poznavanja situacije, razgovorov in dejstva, da so naši kandidati 

sposobni racionalnega delovanja, bomo naš program zagovarjali v občinskem svetu. Občini mora 

biti vedno v ospredju občan. Če je rešitev dobra za občana, potem je dobra tudi za občino. Naš 

moto v tem primeru je naslednji: »vseeno nam je, ali je pločnik  zgrajen na levi, ali na desni 

strani ceste, samo da je zgrajen« 

2. Zavzemanje za izgradnjo Kulturnega centra in večnamenske športne dvorane v Trebnjem 

ter za rešitev prostorskega vprašanja knjižnice in glasbene šole. 
Vsi se zavedamo prostorske stiske na teh področjih. Zavedamo se tudi, da vseh rešitev ne bo 

mogoče narediti v enem mandatu. Vendar pa vemo, da bomo lahko najugodnejše variante podprli 

in v okviru moţnosti tudi sodelovali pri izvedbi. 

3. Podpora dejavnosti športnih, kulturnih, mladinskih in drugih društev. 
Naše mnenje je, da razvojno naravnani proračuni niso samo tisti, ki vključujejo gradnjo in 

investicije. Pomembni so tudi ljudje s svojo dejavnostjo znotraj društev, saj vlaganje v človeka 

večkrat pomeni več kot vlaganje v določene nepremičnine. Zato bomo podpirali, da se višina 

sredstev za klube in društva ne zmanjšuje.  



V sodelovanju z Mladim forumom bomo tudi v bodoče nudili vso podporo in pomoč mladinskim 

organizacijam (Mladinski svet-TREMS) za realizacijo njihovih (naših) ciljev na poti do 

mladinskega centra. 

4. Zavzemanje za izgradnjo drugega 14 oddelčnega vrtca v Trebnjem in 6 oddelčnega vrtca v 

Velikem Gabru. 

Pomanjkanje prostora v vrtcih je najbolj pereč problem in zasluţi pomembno mesto v naših 

prizadevanjih. 

 

 

 

4. Podpora županskemu kandidatu v občini Mirna 
 
ObO SD Trebnje podpira kandidaturo Dušana Skerbiša za ţupana nove občine Mirna 

 

Menimo, da je med najbolj zasluţnimi, da je Mirna sploh postala občina in da je kot svetnik v 

občinskem svetu občine Trebnje delo opravljal korektno ter si pridobil določena znanja in izkušnje, ki 

jih bo lahko s pridom uporabil na Mirni.  

 

 

 

Trebnje, 21. marec 2011 


